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PROTOKÓŁ Nr 7/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

w dniu 7 czerwca 2022r. 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji - otworzył zdalne posiedzenie Komisji 

i powitał wszystkich obecnych. 

Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w 

Opocznie są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się 

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk i jest udostępniana w 

Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Gminy Opoczno. 

Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem 

zagrożenia epidemiologicznego obrady komisji prowadzone są zdalne z 

wykorzystaniem narzędzi informatycznych.  

Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. 

Następnie odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że wszyscy radni (6 członków komisji) 

są obecni, wobec czego obrady są prawomocne.  

 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

Lista obecności pracowników Urzędu stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

Przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia /załącznik nr 2 do protokołu/.  

 

Porządek posiedzenia:  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedłożenie porządku posiedzenia.  

3. Opiniowanie wykonania budżetu za 2021 rok oraz opracowanie wniosku                 

o udzielenie lub nie udzielenie absolutorium dla Burmistrza.  

4. Wnioski z dwóch wyjazdowych posiedzeń  komisji w miesiącu maju i 

czerwcu br.  

5. Zapytania i wolne wnioski.  

6. Zamknięcie posiedzenia.  
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Przewodniczący zaproponował, aby punkt 4 dot. wniosków z wyjazdowych 

posiedzeń komisji przełożyć na kolejne posiedzenie, na co wszyscy członkowie 

komisji wyrazili zgodę.  

 

Porządek posiedzenia po zmianie:  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedłożenie porządku posiedzenia.  

3. Opiniowanie wykonania budżetu za 2021 rok oraz opracowanie wniosku                 

o udzielenie lub nie udzielenie absolutorium dla Burmistrza.  

4. Zapytania i wolne wnioski.  

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. pkt. 3.  

Opiniowanie wykonania budżetu za 2021 rok oraz opracowanie 

wniosku o udzielenie lub nie udzielenie absolutorium dla Burmistrza.  

 

Na podstawie art. 267 ustawy o finansach publicznych Burmistrz przedstawia 

Radzie Miejskiej informacje z przebiegu wykonania budżetu Gminy Opoczno za 

2021 rok, informacje o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym 

o przebiegu realizacji przedsięwzięć oraz informacje o przebiegu wykonania 

planów finansowych instytucji kultury i zakładu budżetowego, i taki dokument 

radni otrzymali w wymaganym ustawą terminie. 

Na podstawie art. 270 ustawy o finansach publicznych radni otrzymali 

sprawozdanie finansowe w wymaganym ustawą terminie. 

Dodatkowo radni otrzymali wyjaśnienia pisemne Burmistrza do wykonania 

budżetu za 2021 rok – części opisowej,  przekazane do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Ponadto radni otrzymali Uchwałę Nr II/108/2022 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 26 maja 2022r. w sprawie opinii 

o sprawozdaniu Burmistrza Opoczna z wykonania budżetu za 2021 rok.  

Dokumenty stanowią załączniki do protokołu od nr 3 do nr 7. 

 

Dariusz  Kosno – Burmistrz Opoczna – przedstawił zawartość dokumentów 

wymienionych wyżej.  

W uchwalonym budżecie gminy na 2021 rok planowane dochody i wydatki oraz 

planowany deficyt budżetu gminy wynosiły: dochody ok. 188 mln 849 tys. zł; 

wydatki ok. 207 mln 219 tys. zł; niedobór ok. 18 mln 370 tys. zł. Niedobór miał 

zostać pokryty emisją obligacji komunalnych na kwotę ok. 17 mln 780 tys. zł oraz 

pożyczkami z WFOŚ w Łodzi na kwotę ok. 589 tys. zł.  

W trakcie roku dokonywane były zmiany w budżecie i po dokonanych zmianach 

plan budżetu gminy Opoczno na dzień 31 grudnia 2021r. przedstawiał się 

następująco: dochody ok. 206 mln 221 tys. zł, w tym dochody bieżące ok. 170 

mln 167 tys. zł i dochody majątkowe ok. 36 mln 053 tys. zł; wydatki ok. 232 mln 
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493 tys. zł, w tym wydatki bieżące ok. 171 mln 499 tys. zł i wydatki majątkowe 

ok. 60 mln 994 tys. zł.  

Budżet został zrealizowany w sposób następujący: dochody bieżące wykonaliśmy 

w prawie 102% na kwotę 173 mln 494 tys. zł, a wydatki bieżące wykonaliśmy na 

kwotę 163 mln zł 69 tys. zł tj. 95% planu. Dochody majątkowe zrealizowaliśmy 

na kwotę 23 mln 827 tys. zł, a wydatki majątkowe zrealizowaliśmy na kwotę                 

46 mln zł tj. 75% planu.  

Sprawozdanie z wykonania budżetu zostało zaopiniowane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Łodzi.  

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poprosił Panią Skarbnik 

o wyjaśnienie sformułowania: „Na wykonanie dochodów na tak niskim poziomie 

przyczynił się brak środków UE na realizację zadania poprawa efektywności 

energetycznej budynków użyteczności publicznej na kwotę 9 mln 316 tys. 994 zł 

33 gr. (2,3%).” 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – wyjaśniła, że zadanie zostało 

zrealizowane w 2021 roku z własnych środków, głównie z zaciągniętych 

obligacji, a w obecnym 2022 roku dopiero fizycznie zaczynają spływać środki z 

tytułu poprawy efektywności energetycznej.  

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zapytał, jakim deficytem 

zamknął się budżet na koniec 2020 roku? Teraz jest 10,5 mln zł.  

Dariusz  Kosno – Burmistrz Opoczna – odpowiedział, że deficyt w 2020 roku był 

na poziomie 8 mln 969 tys. zł.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odczytał Uchwałę Nr II/108/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 26 maja 2022r. w 

sprawie opinii o sprawozdaniu Burmistrza Opoczna z wykonania budżetu za 2021 

rok. Opinia jest pozytywna.  

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – w związku z 

wyjazdowymi posiedzeniami Komisji Rewizyjnej poprosił Burmistrza o 

zwrócenie uwagi na sposób wykonania prac termomodernizacyjnych w 

placówkach oświatowych. Następnie poprosił o ujęcie w budżecie roku 2022 oraz 

zrealizowanie w 2022 roku zadania budowy ulicy Sienkiewicza.  

Zapowiedział wstrzymanie się od głosowania przy opiniowaniu wykonania 

budżetu i wniosku o udzielenie Burmistrzowi Opoczna absolutorium za 2021 rok.  

 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zapytał radnych, kto jest 

za pozytywnym zaopiniowaniem wykonania budżetu za 2021 rok.  

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. - 3. 
Radny T. Kopera – wstrz.  

Radny P. Baran – wstrz.  

Radna M. Belica – za  

Radny J. Biernacki – za 

Radny M. Sijer – za 

Radny T. Rurarz – wstrz.  
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Tym samym, Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu, co zostało wyrażone w głosowaniu.  

 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – zapytał radnych, kto jest 

za udzieleniem absolutorium Burmistrzowi Opoczna za 2021 rok. 

Głosowanie: za – 3, przeciw – 0, wstrz. - 3. 
Radny T. Kopera – wstrz.  

Radny P. Baran – wstrz.  

Radna M. Belica – za  

Radny J. Biernacki – za 

Radny M. Sijer – za 

Radny T. Rurarz – wstrz.  

 

Tym samym, Komisja Rewizyjna podjęła uchwałę w sprawie wniosku                                  

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Opoczna za 2021 rok,  co zostało 

wyrażone w głosowaniu.  

 

Dariusz Kosno – Burmistrz Opoczna – podziękował Komisji Rewizyjnej za 

pozytywne zaopiniowanie wykonania budżetu za 2021 rok oraz wypracowanie 

wniosku o udzielenie Burmistrzowi Opoczna absolutorium za 2021 rok. 

Podziękował również Pani Skarbnik za jej ogromną pracę.  

Nadmienił, iż na jego wniosek budżet był zmieniamy 15 razy podczas sesji w roku 

2021. Podkreślił, że największą trudność w realizacji inwestycji sprawia przejście 

wszystkich procedur związanych z prawem zamówień publicznych. Na 

zakończenie wypowiedzi powiedział, że wczoraj Gmina Opoczno otrzymała 

promesę o wartości 13 mln zł na budowę mostu, co jest bardzo potrzebną dla 

miasta inwestycją.  

 

Ad. pkt. 4 

Zapytania i wolne wnioski.  

 

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poprosił, aby Wydział 

Edukacji uczulił Dyrektorów szkół na niekontrolowane wejścia osób z zewnątrz 

na teren placówek oświatowych. 

  

W dalszej dyskusji głos zabrali: radna Magdalena Belica, radny Tomasz Kopera, 

Burmistrz Dariusz Kosno, radny Jakub Biernacki, Sekretarz Miasta Janusz 

Klimek.  

 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przytoczył dane na temat wydatków 

majątkowych: 2017 rok: 14 mln zł, 2018 rok: 15 mln zł, 2019 rok: 11 mln zł, 2020 

rok: 13 mln zł, 2021 rok: 46 mln zł. Dane te są miernikiem gospodarności 

włodarzy miasta.  
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Ad. pkt. 5 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący podziękował za udział w posiedzeniu, a następnie je zamknął. 

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 8.30, godzina zakończenia posiedzenia 9.20 

 

 

 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

 

1. Kopera Tomasz – przewodniczący                     .……...………………..… 

 

2. Baran Paweł    - członek                                     ………………………….. 

 

3. Belica Magdalena – członek                               ……..…………………… 

 

4. Biernacki Jakub – członek                                  ………………….…..…… 

 

5. Sijer Marek – członek                                         ...………………………… 

 

6. Rurarz Tomasz – członek                                    ..………………………… 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

Protokołowała: 

B. Kędziora  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  

 
 


